
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 157
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Fødevarestyrelsen ikke har haft en ef-
fektiv styring af igangsatte initiativer til bekæmpelse af husdyr-MRSA. jf. Rigs-
revisionens beretning til Statsrevisorerne om Fødevareministeriets indsat mod
husdyr-MRSA.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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